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Abstract (en)
The timepiece barrel (1) has a spring (7) that is housed between a pivoting drum (6) and a ratchet (2). A single-portion sub-assembly (10) is coaxial
with an arbor (3) for carrying ratchet. A hub (4) is provided for guiding barrel main-portion in a bottom plate (9). The single-portion sub-assembly
is pivoted on an upper shoulder (13) in a bore (51) of the drum on end pipe. The spring is made of cobalt-nickel-chromium based alloy comprising
44 to 46% cobalt, 20 to 22% nickel, 17 to 19% chromium, 4 to 6% iron, 3 to 5% tungsten, 3 to 5% molybdenum, 0 to 2% titanium and 0 to 1 %
beryllium.

Abstract (fr)
Barillet d'horlogerie (1) pour montage pivotant entre une platine (9) et un pont (5) et comportant au moins un ressort (7) logé entre un tambour (6)
pivotant et un rochet (2) et accroché entre, a son extrémité extérieure ledit tambour (6) et a son extrémité intérieure un arbre (3) lequel est solidaire
en pivotement avec ledit rochet (2) autour d'un axe de pivotement (D). Ledit barillet (1) comporte un sous-ensemble monobloc (10) coaxial audit
arbre (3) et regroupant, autour d'un noyau (4), ledit arbre (3) et ledit rochet (2) lequel est situé au voisinage immédiat de ladite platine (9).
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